
با وجود تلاش های کادرپزشکی النصر، 
2 مهره کلیدی زردپوشان همانند دیدار 
رفت، در مسابقه برگشت هم نمی توانند 
تیم شان را در جدال با استقلال همراهی 

کنند.
به گــزارش فوتبــال 360، نمــودار حذفی 
نخستین دوره لیگ نخبگان آسیا رفته رفته 
تکمیل می شــود و قرار است امشب 2 جای 
خالــی مرحله یک چهارم نهایی پرُ شــود و 
تکلیف اولین تیم های صعودکننده به جمع 

8 تیم برتر آسیا مشخص شود. 
النصر عربســتان در خانه پذیرای استقلال 
ایران است و السد قطر هم در دیداری خانگی 
به مصاف الوصل امارات خواهد رفت و جالب 
آنکه هر 2 مسابقه، دیدار رفت شان با نتیجه 
تساوی به پایان رسیده و همین مسئله باعث 
شده تا حدس آنکه کدام تیم به مرحله بعدی 

می رسد، کار دشواری باشد.
النصر و استقلال در شرایطی باید رودرروی 
هــم قرار گیرند که زردپوشــان بــرای فرار 
از وضعیــت بحرانی نیاز مبرمی به کســب 
موفقیت برابر اســتقلال دارند؛ چرا که کنار 
رفتن از لیگ نخبگان آســیا می تواند پازل 
ناکامی هــای فصل جاری النصــر را تکمیل 
کند و بعد از لوئیس کاســترو، احتمالاً حکم 
 اخــراج اســتفانو پیولی هم صــادر خواهد

شد. 
ســرمربی ایتالیایی برای فرار از خطر اخراج، 
در تکاپوی آن است تا بتواند همه ستاره های 
تیمش را در جدال با اســتقلال به صف کند 
اما تلاش های او بی ســرانجام بوده و با وجود 
آنکه اکثریت ســتاره های النصر به شــرایط 
مسابقه رسیده اند اما همچنان دست پیولی 

بازِ باز نیست.

لاپورت و اوتایو
 همچنان سکونشین!

کاروان النصر هفته گذشــته به تهران سفر 
کرد و ســر لیست فهرست غایبان النصر هم 
کریستیانو رونالدو بود که به تهران سفر نکرد 
و جــای خالی او در ترکیب زردپوشــان به 
چشم آمد. در کنار عدم سفر رونالدو، باید به 
غیبت چند مهره کلیدی دیگر النصر از جمله 
آیمریک لاپورت، مدافع سابق منچسترسیتی 
کــه در مرحله گروهی موفق بــه باز کردن 
دروازه اســتقلال هم شده بود و البته اوتایو، 
هافبک پیشــین پورتو اشــاره داشــت که 
کادرفنی النصر امید داشــتند این 2 بازیکن 

بتوانند برای مصاف برگشت آماده شوند.
پیولی در شــرایطی چشــم انتظار بازگشت 
لاپــورت و اوتایو به تمرینات گروهی بود که 
چنین نشد و برحســب آخرین خبرها، بعد 

از آنکــه 2 مهره کلیــدی النصر در جدال با 
اســتقلال غایــب بودند و در مصــاف اخیر 
زردپوشــان با الشــباب در لیــگ حرفه ای 
عربســتان هم به میدان نرفتنــد، آن ها در 
مصاف دور برگشت هم نمی توانند تیم شان 
را برابر اســتقلال همراهی کنند تا با وجود 
به فهرست  بازگشــت کریســتیانو رونالدو 
آسیایی النصر و حضور احتمالی او در ترکیب 
اولیه برابر آبی پوشان ایرانی، غیبت لاپورت و 

اوتایو قطعی باشد.
الخبیری نرسید، لاجامی آماده است 

الغنام در حالت انتظار
مدافع سابق منچسترسیتی و هافبک پیشین 
پورتــو تنها غایبــان النصر بــرای جدال با 

استقلال نیستند. 
النصر  دفاعــی  الخیبــری، هافبک  عبدالله 
هم نتوانسته شــرایط حضور در تمرینات را 
به دســت آورد و او هم به ماننــد لاپورت و 
اوتایو همراه النصر در جدال دور برگشــت با 

استقلال هم نخواهد بود. 
در سوی مقابل البته خبرهای امیدوارکننده ای 
هم از ســوی کادرپزشکی به استفانو پیولی 
رســیده که می تواند دستِ این سرمربی در 
مسیر انتخاب ترکیب اولیه اش برابر استقلال 

را بازتر کند.
علی لاجامی، مدافع کلیدی النصری ها که در 
بازی دور رفت برابر استقلال غایب بود، مجوز 
بازگشت به تمرینات گروهی تیمش را گرفته 
و مشکلی برای همراهی النصر برابر استقلال 
ندارد تا زوج احتمالی محمد ســیماکان در 

تقابل با آبی پوشان باشد. 
همچنیــن ســلطان الغنام، مدافع راســت 
النصری ها هم به تمرینات گروهی بازگشته 
اما هنوز آمادگی او در شرایط ایده آل نیست و 
قرار است بعد از انجام آخرین جلسه تمرینی، 
تصمیم نهایی دربــاره حضور یا عدم حضور 
این مدافع راســت ســرعتی برابر استقلال 

گرفته شود.

پیشکســوت تیم فوتبال پرسپولیس 
اسماعیل  شــاگردان  که  است  معتقد 
کارتال با پیروزی در ۸ بازی باقی مانده 
خود تا پایان فصــل می توانند عنوان 

قهرمانی را به دست آورند.
به گزارش  مهر، تیم فوتبال پرســپولیس در 
هفته بیســت و دوم رقابت هــای لیگ برتر 
میهمان تیم چادرملو بــود که این بازی در 
نهایت با تک گل ســردار دورســون به سود 
ســرخ ها خاتمه یافت تا شاگردان اسماعیل 
کارتال فاصله خــود را با صدر جدول کمتر 
از گذشــته کنند و منتظر لغزش تراکتور و 
سپاهان باشند تا طعم صدرنشینی در فصل 

بیست و چهارم را بچشند.
نبی الله باقری ها پیشکسوت پرسپولیس در 
گفتگو بــا خبرنگار مهر، در رابطه با عملکرد 
این تیم در دیدار با چادرملو اظهار داشــت: 
کیفیــت بد زمین چمن تأثیــر زیادی روی 
کیفیت بازی، به ویژه عملکرد پرســپولیس 
داشت. در نیمه اول بازی خوبی ارائه ندادند، 
اما در نیمه دوم شرایط پرسپولیس بهتر شد 

و توانست بازی قابل قبولی انجام دهد.

او ادامــه داد: دو برُد پیاپی مقابل اســتقلال 
تهران و چادرملو برای پرسپولیس یک اتفاق 
بزرگ بود و درعین حال، کابوس بزرگی برای 
تراکتور و سپاهان شد. این نزدیکی در جدول 
استرس زیادی به آن ها وارد می کند. من به 
شما قول می دهم که اگر پرسپولیس بتواند 
در 8 بــازی باقی مانده باصلابت بازی کند و 
همه را ببرد، به دلیل فشــاری که این تیم از 
نظر تاریخــی روی رقبا دارد، حتماً تیم های 

دیگر امتیاز از دست خواهند داد.
بازی این هفته پرســپولیس مقابل ملوان را 
چطور می بینید؟ باقری ها در پاســخ به این 
سوال تصریح کرد: ملوان تیم باکیفیتی است 
و جوانان خوبی در ترکیب دارد. به نظر من، 
این بازی از دیدار با چادرملو هم ســخت تر 
اســت. اگر پرسپولیس می خواهد در کورس 
قهرمانی باقی بمانــد، باید این بازی را ببرد. 
خوشبختانه شرایط پرسپولیس خیلی بهتر 

شــده است. از زمانی که اســماعیل کارتال 
آمده، چیدمان بازیکنان را به درســتی انجام 
می دهد. مثلًا فرجــی عملکرد فوق العاده ای 
داشــته و از تمام بازیکنان به بهترین شکل 
اســتفاده می شــود. حتی ایوب العملود که 
مدتی به دلیل مصدومیت یا مســائل دیگر 
بازی نکرده بود، بازگشتش تأثیر منفی روی 
تیم نداشــت، چون تیم انسجام خوبی پیدا 

کرده است.
کارشــناس فوتبال خاطرنشــان کرد: انگار 
سرمربی با تمام وجودش کار می کند و این 
همدلی در تیم کاملًا دیده می شــود. چنین 
چیــزی از بیرون هم احســاس می شــود و 
می تواند کمک بزرگی به پرســپولیس کند، 
به شــرطی که این تیم در ادامه راه باصلابت 
بازی کند، امتیاز از دســت ندهد و با مشکل 
مصدومیت مواجه نشود. به نظر من، تراکتور 
و سپاهان به خاطر فشار حضور پرسپولیس 
در تعقیب آن ها تحت فشــار هســتند و این 
اســترس روی بازی هایشــان تأثیر خواهد 
گذاشــت. به همین دلیل، آن ها هم احتمالاً 

امتیاز از دست خواهند داد.

مدافع سابق سیتیزن ها و همبازی سابق طارمی نیستند

النصر با 2 غایب سرشناس در دوئل با استقلال

چه عواملی باعث قهرمانی سرخ ها می شود

آخرین آپدیت پرونده جنجالی بیرانوند

هومن هدایتی، مسئول حقوقی باشگاه پرسپولیس، خبر از ابلاغ حکم استیناف 
دروازه بان سابق سرخ ها در تاریخ 2۴ بهمن داد.

به گزارش »ورزش ســه«، به گفته وی حکم کمیته استیناف در موضوع اتهام 
دروازه بان ســابق پرسپولیس به مدیران این باشگاه با جریمه 2 میلیارد تومانی 
در این تاریخ به باشگاه تراکتور ابلاغ شده است. به گفته او طبق این حکم گلر 
شــماره یک تیم ملی بدون پرداخت این مبلغ تا پیش از بازی حساس تراکتور 

مقابل سپاهان نمی توانسته در این بازی حضور پیدا کند.
این اظهار نظر آخرین برگ پرونده جنجالی امسال پرسپولیس و بیرانوند است 
که حالا بازیگران جدیدی پیدا کرده اســت؛ تیم فوتبال سپاهان که در تبریز 
با تراکتور به تســاوی یک بر یک رســید اما بلافاصله بعد از پایان مســابقه با 
انتشار اخباری مبنی بر عدم پرداخت این مبلغ از سوی باشگاه تراکتور خواستار 

رسیدگی به این موضوع شد.
نکته جالب اینکه در ابتدا شایعه جریمه 2 میلیارد تومانی بیرانوند سه روز پیش 
از دیدار تراکتور و ســپاهان از ســوی یکی از اعضای هیئت مدیره پرسپولیس 
منتشــر شده بود که تماس خبرنگار ورزش سه با مهدی دادرس، عضو کمیته 

استیناف، به اینجا رسید که هیچ اتفاق تازه در حکم بیرانوند رخ نداده است.
با این حال بعد از پایان بازی تراکتور - ســپاهان و در تاریخ دهم اســفند ماه، 
دادرس در مصاحبه ای جدید گفت درباره بیرانوند دو هفته قبل تصمیم گیری 
شــده است. او در تماس مجدد اینطور اظهار نظر کرد که با توجه به زمانی که 
از حکم بیرانوند می گذشــته منظور او موضوع دیگری در مورد بیرانوند بوده و 
شامل این حکم میلیارد تومانی نمی شده و این حکم در کمیته استیناف تایید 

شده است.
نکته جالب تر در این مورد این اســت که برخلاف انتشــار احکام نهایی کمیته 
اســتیناف یا اطلاعیه های کمیته اخلاق و کمیته های انضباطی در وب سایت 
فدراســیون، کوچک ترین اطلاع رســانی ای درباره این پرونده رخ نداده و کل 
موضوع در ســکوت خبری پیش رفته اســت و حتی با وجود اظهار نظرهای 
مختلف پس از بازی تراکتور - ســپاهان، سایت فدراسیون فوتبال هنوز هیچ 
واکنشی به این موضوع نشــان نداده، در حالی که فدراسیون به عنوان مرجع 
اصلی برای کاهش تنش ها پیرامون مسابقات فوتبال با توجه به شرایط حساس 
رقابتی در بالای جدول، باید در زمینه اطلاع رســانی کرده و حق را به یکی از 

طرفین بدهد.
در حال حاضر و پس از انکار ابلاغ حکم، همه از طرف باشــگاه سپاهان و نه از 
طرف باشگاه تراکتور به صورت رسمی در این زمینه اظهار نظری صورت نگرفته 
و تنها احسان بعیدی، سرپرست سپاهان، در پایان بازی روز جمعه تیمش مقابل 
اســتقلال خوزستان اعلام کرد بیرانوند مصونیت خاصی دارد و احکام درباره او 

اجرا نمی شود. او همچنین خواستار پاسخ فدراسیون به این ابهام شده است.
در مقابل در شرایطی که باشــگاه تراکتور قصد پاسخ ظاهراً قصد پاسخگویی 
به این موضوع را ندارد، برخی از منابع در داخل باشــگاه از پرداخت جریمه دو 
میلیارد تومانی از محل طلب باشگاه تراکتور از سازمان لیگ می گویند که البته 
در این زمینه باز هم فدراسیون و سازمان لیگ مرجع اصلی خواهند بود و کار 
بهتر انتشــار مدارک، گردش کار و پایان دادن به ابهاماتی است که با توجه به 
جنگ سه تیم در صدر جدول و البته مسائل مربوط به انتقال بیرانوند به صورت 

طبیعی و به صورت آتشین بین این سه باشگاه در جریان است.
صالحی، رئیس کمیته استیناف، می گوید: کاری که ما در کمیته استیناف انجام 
می دهیم، در حکم محاکم تجدید نظر است. در واقع وقتی حکمی به استیناف 
ارجاع می شود، ما درباره آن تصمیم گرفته و آن را به کمیته بدوی صادر کننده 
حکم ارجاع می دهیم و این احکام از طریق دبیرکل فدراسیون به طرفین ابلاغ 

می شود.
صالحی درباره این مســئله که چرا در مورد حکم بیرانوند و پرونده استیناف او 
اطلاع رسانی خاصی از سوی کمیته انضباطی صورت نگرفته، گفت: این مسئله 
در حیطه ما نیســت و مسئولان روابط عمومی فدراسیون باید درباره آن اظهار 
نظر کند ضمن اینکه ما در مورد ابلاغ حکم نیز مسئولیتی نداریم و این مسئله 

از سوی دبیرکل فدراسیون انجام می شود.
صالحــی همچنین گفت: این موضوع با توجه به اینکه پرونده پرونده شــاکی 
خصوصی داشته، پس از رای نهایی در استیناف به طرفین ابلاغ شده و آنها در 
جریان قرار داده شدند، اما اینکه علی بیرانوند در مسابقه مدنظر شما بازیکن غیر 
مجاز بوده یا نه در صلاحیت کمیته مسابقات سازمان لیگ است و موضوعیت 

این مسئله کمیته استیناف را در بر نمی گیرد.
آپدیت آخر: یکی از مدیران فدراســیون فوتبال درباره آخرین وضعیت پرونده 
علیرضا بیرانوند و شکایت ســپاهان بابت غیر مجاز بودن بازیکن برای حضور 
در دیدار این دو تیم در رقابت های دیگه برتر در تاریخ ۹ اسفند به خبرنگار ما 
گفت: تراکتور از طریق سازمان لیگ پیگیر پرداخت این جریمه از محل طلب 
خود بابت تبلیغات محیطی بوده و با توجه به روند کار در اتوماسیون فدراسیون 
فوتبال، خطری از این بابت باشگاه تراکتور را تهدید نمی کند. ضمن اینکه سوابق 

نامه نگاری نیز در اتوماسیون فدراسیون فوتبال موجود است.

گزارش

 فقط برای بوژوویچ 
آرزوی موفقیت کردم

برانکو ایوانکوویچ معتقد است میودراگ بوژوویچ در زمره 
مربیان خوب و باتجربه منطقه بالکان قرار دارد و می تواند 

با استقلال به موفقیت برسد.
به گزارش ایرنا، برانکو ایوانکوویچ در فوتبال ایران تبدیل 
به یک »برند« شده اســت؛ تا جایی که وقتی یک مربی 
با پســوند »ویچ« وارد فوتبال ایران می شود، همه با خود 
این ســوال را مطرح می کنند که آیا می تواند مثل برانکو 

موفق باشد یا نه. 
میودراگ بوژوویچ هم از جمله مربیانی اســت که ابتدای 
فصل وارد لیگ ایران شــد و بعد از موفقیت با اســتقلال 
خوزســتان، راهی پایتخت شــد تــا روی نیمکت همنام 

تهرانی بنشیند. 
همین موضوع و رفاقت دیرینه بوژوویچ با برانکو، بهانه ای 
شــد تا با سرمربی ســابق پرســپولیس گفت وگو کنیم. 

مصاحبه ای که پیش روی تان است.
حــدود ۱۰ روز قبل میــودارگ بوژوویچ به عنوان 
سرمربی اســتقلال تهران انتخاب شد. او را چقدر 

می شناسید؟
بوژوویچ از جملــه مربیان باتجربــه و کارنامه دارِ منطقه 
بالکان محســوب می شود. از سال ها قبل او را می شناسم. 

حرفه ای است و زمان زیادی را صرف تیم هایش می کند.
شایعه شــده که در این مدت، به بوژوویچ مشورت 

هم داده اید. تأیید می کنید؟
بــه هیچ وجــه. بوژوویچ مربی بزگی اســت که نیازی به 
مشورت کســی ندارد. نمی دانم این شایعه ها از کجا آمده 

اما هرگز چنین اتفاقی رخ نداده است.
یعنی تماسی هم با یکدیگر نداشته اید؟

چرا. برقراری تماس را رد نمی کنم.
خب در این تماس چه صحبت هایی بین شــما رد و 

بدل شد؟
فکر می کنــم چند روز قبــل بود که از طریــق یکی از 
دوســتانم که می خواســت تولد مرا تبریک بگوید، چند 
دقیقه  با بوژوویچ حرف زدم. برای او از فوتبال ایران گفتم 

و آرزوی موفقیت کردم.
همین؟

صحبت ما خیلــی کوتاه بود. به بوژوویچ گفتم در فوتبال 
ایران بازیکنان باکیفیتی حضور دارند که عاشــق اجرای 
دستورالعمل ها و همچنین تدابیر تاکتیکی هستند. گفتم 
که جــای خوبی را انتخاب کرده و نیازهایش قطعاً فراهم 

خواهد شد.
بوژوویچ چه گفت؟

تشــکر کرد و انگیزه گرفت. تأکید کردم که نگران نباشد، 
چون استقلال و پرســپولیس در تمام ایران هوادار دارند 
و هر جا که برود، انگار میزبان اســت. در نهایت هم ابراز 
امیدواری کردم که بتواند با اســتقلال به موفقیت برسد؛ 

بخصوص در بازی آسیایی مقابل النصر.
 ممنون که وقت تان را در اختیار ما قرار دادید.

تشــکر از شــما. فقط عذرخواهی می کنم که نتوانستیم 
بیشــتر صحبــت کنیم. من همــراه تیم ملــی چین در 
 اردوی دبــی حضــور دارم و هــر روز دو جلســه تمرین 
می کنیم.  مابین تمرین هم جلســه فنــی داریم و آماده 
می شــویم تا در مقدماتی جام جهانی به مصاف عربستان 

و استرالیا برویم.

 نیاز باشد تیم را تقویت می کنیم

 رئیــس فدراســیون شمشــیربازی با بیــان اینکه نتایج 
سابریســت های ایرانی در کاپ جهانی ایتالیا خوب نبود و 
جای نگرانی دارد، گفت: نتایج تیم ملی را باید آنالیز کنیم؛ 
این تیم باید در مسیر موفقیت و مدال در بازی های آسیایی 

حرکت کند.
به گزارش ایرنا، شمشــیربازی کاپ جهانی ایتالیا روزهای 
۱6 تا ۱8 اسفند در شهر پادوا ایتالیا برگزار شد که با کسب 
عنوان نهمی تیم اعزامی ایران به پایان رسید. تیم ایران با 
ترکیب علی پاکدامن، محمد فتوحی، فرزاد باهر ارسباران، 
نیما زاهدی و عرفان شــکوهی در بخــش انفرادی در این 

رویداد شرکت کرد.
در بخش تیمی، تیم ایران پس از انصراف عراق به دور بعد 
راه پیدا کرد و در این مرحله با قبول شکســت ۴۵ بر 33 
برابر چین جواز حضور در چهارم نهایی را به دست نیاورد.

علیرضــا پورســلمان در خصوص نتایج سابریســت های 
کشــورمان در کاپ جهانــی ایتالیا اظهار داشــت: نتایج 
نمایندگان کشــورمان در بخش تیمی و انفرادی نتوانست 
رضایت  فدراســیون را به همراه داشته باشد و این عملکرد 

دور از انتظار بود.
وی در واکنش به این ســئوال که اگر فدراســیون به این 
نتیجه برسد که باید تغییراتی در کادر فنی تیم ایجاد کند، 
سیاست فدراسیون چه خواهد بود گفت: به عنوان نفر اول 
فدراسیون باید پاسخگوی افکار عمومی و انتظارات جامعه 
ورزش باشــم. برای همه ما اهتزاز پرچم مقدس جمهوری 
اسلامی و کسب موفقیت مهم است و تلاش گروهی ما نیز 
در همین مسیر تعریف شده اســت و از سوی دیگر زمان 
را هم نباید از دســت بدهیم. باید بــا کمیته فنی در این 
خصوص صحبت کرد و با مشاوره هایی که از داخل و بیرون 
مجموعه داریم به نتیجه ای خواهیم رســید که امیدواریم 
شمشیربازی ایران را به موفقیت برساند. اگر لازم باشد تیم 
را تقویــت کنیم ، این کار را خواهیم کرد اما برای هر گونه 
تصمیم گیری زود اســت و باید مسایل ریشه یابی شده و با 
دقــت عمل بالا اظهار نظر کرد تا ســابر ایران دچار لطمه 

نشود.
گفتنی اســت تیم ملی سابر ایران در رقابت های انفرادی و 
تیمی کاپ جهانی ایتالیا نتوانست انتظارات را برآورده کند 
و در هر دو بخش از رســیدن به مدال بازماند. این تیم در 

بخش تیمی نیز در جایگاه نهم ایستاد.

گفت وگو
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مثبتی  صحبت های  نســاجی  بازیکن 
درباره حضور در لیگ برتر ایران دارد.

به گزارش فوتبال 360، کوین یامگا، بازیکن 
نســاجی به »فرانس فوتبــال« گفت که از 
حضور در فوتبال ایران راضی است و درآمد 

بهتری از اروپا دارد. 
گــزارش مفصل این نشــریه فرانســوی با 
عنوان »در زمین مین گذاری شده« درباره 
بازیکنانی اســت که در مناطق جنگی بازی 
می کنند یا به کشورهایی رفته اند که وزارت 
امور خارجه فرانسه خطرناک تشخیص داده 
است. این گزارش شامل بازیکنانی است که 
در کشورهایی مثل اوکراین، هاییتی، لیبی، 
ســوریه، لبنان و ... بازی می کنند، هرچند 

وضعیت ایران شــباهت چندانــی به آن ها 
ندارد.

یامگا که یکی از بازیکنان اصلی اســتقلال 
بود و پس از مصدومیت شدیدش به نساجی 
پیوســت از حضور در فوتبــال ایران کاملا 

راضی است. 
این بازیکن فرانســوی گفــت: »من اینجا 
درآمد خیلی بیشــتری از اروپا دارم. اینجا 
من هیچ مالیاتی نمی دهم و این برایم واقعا 

شگفت انگیز است«. 
او درباره فضای فوتبال ایران ادامه هم گفت: 
»در ایران شــیفتگی زیادی درباره فوتبال 

وجود دارد. 
مردم از تماشای مسابقات فوتبال خوشحال 

می شــوند. روزی که قرارداد امضا کردم، در 
شــبکه های اجتماعی صدهــا پیام دریافت 
کردم. مــن تجربه فوق العــاده ای را تجربه 
می کنم. من از این ماجراجویی لذت می برم. 

حتی یک بازیکن قهرمان جهان )اســتیون 
انزونــزی( در لیگ ایران قرارداد امضا کرده 

است. 
این همه چیز را بازگو می کند«.

از ماجراجویی در ایران لذت می برم

اینتر در رویای کسب سه گانه واکنش ها به مرگ ناگهانی پزشک تیم بارسلونا
ترکیــه ای  هافبــک 
اینتــر تایید کــرد او و 
کسب  به  هم تیمی هایش 
هر سه جام مهم این فصل 

فکر می کنند.
به گزارش ایسنا، اینتر، مدافع 
عنــوان قهرمانــی، در هفته 
بیست وهشــتم ســری آ، در 
دیداری دشــوار توانست سه 
بر دو مونزا را شکســت دهد. 

مارکو آرناتوویچ ابتدا با ضربه ســر برای اینتر گلزنی کرد و در ادامه هاکان چالهان اوغلو و 
لائوتارو مارتینس برای نراتزوری گلزنی کردند.

هــاکان چالهان اوغلو بعــد از این دیدار گفت:  ما نمی توانیم حریفانــی را که با آنها روبه رو 
می شــویم دست کم بگیریم. آنها همگی بسیار خوب اند و می توانند برای ما مشکل ایجاد 
کنند. ما در نهایت بعد از گذشــت دقایق زیادی بر بازی مسلط شدیم و تمام تلاشمان را 

کردیم. در نهایت مستحق برد بودیم.
او درباره احتمال کسب سه گانه افزود: ذهنیت ما این است که سعی کنیم بهترین کار را در 
هر بازی انجام دهیم و می خواهیم شادی بزرگی را برای هواداران در پایان فصل به ارمغان 

بیاوریم. ما گام به گام پیش خواهیم رفت و قطعا به کسب سه گانه فکر خواهیم کرد.
زیلنســکی که در تابســتان به عضویــت اینتر درآمــد در این دیدار خیلــی زود دچار 
آسیب دیدگی شد و روی زمین افتاد. سیمونه اینزاگی، سرمربی اینتر، در پایان بازی فاش 
کرد که مصدومیت زیلینسکی نیاز به بررسی بیشتر دارد. توتومرکاتو خبر داد این ملی پوش 
لهســتانی بعد از مسابقه، ورزشــگاه را با عصا ترک کرد و ممکن است چند ماه از میادین 

دور باشد.
اینتــر در نیمه نهایی کوپا )جام حذفی( قرار دارد و برای صعود به دیدار نهایی باید میلان 
را شکست دهد. نراتزوری در یک هشتم نهایی لیگ قهرمانان اروپا موفق شد فاینورد را در 

هلند شکست دهد و امیدوار است این هفته در جمع هشت تیم برتر قرار گیرد.

در پــی مــرگ ناگهانی 
بارسلونا،  تیم  پزشــک 
باشگاه  مدیریت  و  رئیس 

بیانیه ای صادر کردند.
به گــزارش ایســنا، تیم های 
بارســلونا و اوساسونا پیش از 
این قــرار بود ســاعاتی قبل 
در هفتــه بیســت و هفتــم 
رقابت های لالیــگا به مصاف 
هم بروند اما این حادثه شوک 

بزرگی به بازیکنان بارسلونا وارد و برگزاری بازی را غیرممکن کرد. باشگاه بارسلونا و اساسونا 
به همراه لالیگا توافق کردند که این بازی به تعویق افتد و در تاریخ دیگری برگزار شود.

در پی این رویداد، باشگاه بارسلونا به این حادثه تلخ واکنش نشان داد. 
خوان لاپورتا، رئیس باشگاه در بیانیه ای گفت: ما عمیقاً به خاطر از دست دادن »کارلیس 
مینارو« غمگین هستیم. او فردی محبوب و مثالی از تعهد و حرفه ای گری در باشگاه بود. 

قلب هایمان با خانواده، دوستان و هم تیمی هایش است.
باشگاه بارسلونا اعلام کرد که بازی مقابل اوساسونا به احترام درگذشت کارلیس مینارو به 
تعویق افتاد. مدیریت باشگاه تصمیم گرفت به بازیکنان و کادر فنی زمان لازم برای درک 

این خبر دردناک را بدهد.
مینارو که ۴0 سال عمر داشت در سال 20۱۷ به کادر پزشکی بارسلونا پیوست و به طور 
چشمگیری در مراقبت از بازیکنان و نظارت پزشکی بر تیم اول کمک کرد. مرگ ناگهانی 

او شوک بزرگی در میان اعضای باشگاه بارسلونا ایجاد کرد.
باشگاه رئال مادرید نیز در بیانیه ای رسمی تسلیت خود را به خانواده فقید و باشگاه بارسلونا 
اعلام کرد و همبســتگی خود را با تیم در این زمان دشــوار ابراز داشت. همچنین چندین 

باشگاه و شخصیت ورزشی از طریق پلتفرم های اجتماعی تسلیت خود را ارائه دادند.
زمان بازی به تعویق افتاده هنوز مشــخص نشده اســت و باشگاه منتظر تصمیمات لیگ 

اسپانیا برای تعیین زمان جدید است.

آگهی فقدان سند مالکیت
خانــم زینب نعیمی فرید با وکالت آقای حبیب اله پیام طبق وکالتنامه ۱۱6۵۴۹ مورخ 
۱۴03/۱2/۱6 تنظیمی  دفترخانه 6۵ زاهدان  باســتناد دو برگ استشهاد محلی که به 
امضاء شــهود و به گواهی دفتر اسناد رسمی شماره 6۵  زاهدان رسیده مدعی است که 
سند مالکیت به شماره چاپی 3۹۵20۱ ششدانگ یکباب منزل پلاک 2۵0۴8– اصلی 
واقع در بخش یک بلوچســتان شهر زاهدان بلوار بعثت مورد ثبت۹6۷۷3 صفحه 2۴6 
دفتر ۵82 بعلت جا به جائی از بین رفته و درخواست صدور سند مالکیت المثنی نموده 
لذا مراتب باستناد تبصره یک ماده ۱20 آئین نامه قانون ثبت در یک نوبت آگهی می شود 
تا چنانچه کســی مدعی وجود ســند مالکیت نزد خود یا انجام معامله نسبت به ملک 
مرقوم می باشــد از تاریخ نشر این آگهی ظرف ۱0 روز اعتراض خود را به ضمیمه اصل 
ســند مالکیت یا سند معامله باین اداره اعلام و رسید دریافت نمایند تا مورد رسیدگی 
قرار گیرد والا پس از انقضای مدت مذکور و نرســیدن واخواهی و یا در صورت اعتراض 
اصل ســند ارائه نشود نسبت به صدور سند مالکیت المثنی طبق مقررات اقدام خواهد 

شد. م الف ۱6۸5
شناسه آگهی: ۱۸95797

تاریخ انتشار:۱۴03/۱2/20

آگهی فقدان سند مالکیت
خانم معصومه شــهنائی با وکالت آقای امیر صادق ســنگتراش طبق وکالتنامه شماره 
۱80۱۱2 مورخ ۱۴03/0۵/۱۵ تنظیمی  دفترخانه ۹زاهدان  باستناد دو برگ استشهاد 
محلی که به امضاء شــهود و به گواهی دفتر اسناد رسمی شــماره ۴3  زاهدان رسیده 
مدعی اســت که سند مالکیت به شماره چاپی 33۹2۷3 ششدانگ یکباب منزل پلاک 
۱3۵8/۷– اصلی واقع در بخش یک بلوچســتان شــهر زاهدان خیابان رزمجومقدم ۱ 
با شــماره دفتر امــلاک ۱۴032032200۱0۱۴۷۹8 بعلت جا بــه جائی از بین رفته  
درخواســت صدور سند مالکیت المثنی نموده لذا مراتب باستناد تبصره یک ماده ۱20 
آئین نامه قانون ثبت در یک نوبت آگهی می شــود تا چنانچه کسی مدعی وجود سند 
مالکیت نزد خود یا انجام معامله نسبت به ملک مرقوم می باشد از تاریخ نشر این آگهی 
ظرف ۱0 روز اعتراض خود را به ضمیمه اصل ســند مالکیت یا سند معامله باین اداره 
اعلام و رسید دریافت نمایند تا مورد رسیدگی قرار گیرد والا پس از انقضای مدت مذکور 
و نرســیدن واخواهی و یا در صورت اعتراض اصل سند ارائه نشود نسبت به صدور سند 

مالکیت المثنی طبق مقررات اقدام خواهد شد. م الف ۱6۸4
شناسه آگهی: ۱۸95773
عباسعلی اکبریتاریخ انتشار:۱4۰3/۱2/2۰

رئیس اداره ثبت اسناد و املاک منطقه یک زاهدان

عباسعلی اکبری

رئیس اداره ثبت اسناد و املاک منطقه یک زاهدان


